
Skolebestyrelsesmøde 1
Tirsdag d. 20. august kl. 17.00-19.30 i pusterummet på Langsøskolen.

Mødeleder: Birgit

Afbud: Niklas, Jesper

Dagsorden

1. Præsentation af nye medlemmer (17.00-17.15)
Jabaril Osoble Rage, udtræder af bestyrelsen. Skal vælges en ny.
Referat:

Kort præsentation af skolebestyrelsens medlemmer. Vi mangler et medlem.

2. Gennemgang af forretningsorden, valg af formand, næstformand og mødeleder
(17.15-17.45)
220828 Forretningsorden for Skolebestyrelsen ved Langsøskolen.docx

Årshjul skolebestyrelse 24-25.docx

Referat:

JK gennemgik forretningsordenen, som findes ovenfor.

Valg af formand: Brian

Valg af mødeleder: Jeppe

Gennemgang af årshjul:

Input:

● Forældremøder
● Skærmpolitik - hvad sættes i stedet for? Det gode frikvarter
● Udeskole
● Klubben

3. Nedsættelse af udvalg (17.45-18.00)
Evt: Branding Udvalg, Outdoor udvalg

Referat:

Branding-udvalg: Jeppe, Jesper, Brian, Birgit, Trine. Indkald til møde i løbet af 14 dage.
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https://docs.google.com/document/d/1RzZv5J5epX6NKmgka5D6fjNO9j-GmZGd/edit#heading=h.gjdgxs
https://docs.google.com/document/d/17PxUn7hVDVZNPOJ_MfKnICkg4CQ0OLDF/edit


Outdoor forening, som så småt er ved at starte op. Samarbejde med VIA University College
og DGI. Tiltrække borgere i nærområdet. To-tre medlemmer af bestyrelsen.

Outdoor-udvalg: Jeppe

4. Høringssvar budget 2025 (18.00-18.30)
(se vedhæftning)

Referat:

Budget i ubalance - Jakob gennemgik og budgettet blev drøftet.

Hvordan skal vi som bestyrelse forholde os til dette budget? Hvorfor stiger udgifterne til
specialtilbud - skal der måske kigges på de besparelser, der sker på almen-området. Det
gælder også på daginstitutionsområdet, da flere og flere børn bliver visiteret direkte fra
børnehave til specialtilbud.

Vil besparelser på almenområdet på sigt give flere udgifter til specialområdet?

11/9 er frist for høringssvar. Jeppe og Anne prøver at skrive lidt ned.

Jakob opretter dokument i drev, som alle kan skrive i.

5. Møderække til næste skoleår(18.30-18.40) herunder kursus: (18.45-18.50)
240603 Plan for bestyrelsesmøder skoleåret 24-25.docx

Referat:

Bestyrelseskursus den 30/9 afholdt af Skole og Forældre

6. Deltagelse på forældremøder i klasserne samt materiale (18.50-19.10)
Skolebestyrelsen 24/25 præsentation.pptx
Referat:

Forældremøderne blev fordelt mellem bestyrelsesmedlemmerne, hvor de vil præsentere
skolebestyrelsens arbejde.

7. Nyt fra skoleledelse/skolebestyrelse/medarbejdere(19.10-.19.20)

○ Fra ledelse
Tilbagemelding på skærmpolitik

■ Lille Knast: Har taget udfordringen op. Der er ingen mobiltelefoner. Der er
ommøbleret og lavet alternative tilbud. Mulighed for skærm i spillerum.
Færre vælger spilletid til.

■ Hold 2: Ingen skærme.
■ Der kan være lidt udfordringer. Der har været flest positive tilbagemeldinger.
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https://docs.google.com/document/d/1gbokMfe63t2Xa-dbU24uI0GSzVfew-Xp/edit
https://docs.google.com/presentation/d/1CWvTKvjfUtGG6RR2h5ct5Bnc44xchhRy/edit#slide=id.ge0c97bb741_0_0


■ Det kræver lidt tilvænning hos de store elever. Det er svært, men det går lige
så stille fremad.

■ I klubben prøver vi os frem og finder den gode løsning. Der er
begrænsninger på spilletid.

■ Ikke de store konflikter ift. inddragelse m.m.

○ Fra skolebestyrelse
■ busserne er udfordret.
■ Fællesarealerne. Der har været lidt udfordringer. Men nogle blev meldt til

politiet og efterfølgende har det været bedre.

○ Fra medarbejdere

Referat:

8. Evt. (19.20-19.30)

Referat:

Næste møde: Busser
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